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З А П И С Н И К 
 
 

са XLV седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 3. новембра 2023. године, у 
згради Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 
10.08 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали 
следећи одборници: 
 
 

1.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ  33.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 
2.  ЖИВОРАД АРСИЋ 34.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 35.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
4.  ВЕСЕЛИН БОЈАТ 36.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
5.  ДУШАН БРКИЋ 37.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
6.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 38.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
7.  ЦВИЈА ВАСИЋ 39.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
8.  ВЕСНА ВАТИЋ 40.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
9.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 41.  ИГОР ПОПОВИЋ 
10.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 42.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
11.  БОЈАН ВУЛИН 43.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
12.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 44.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
13.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 45.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
14.  САЊА ДРАШКО 46.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
15.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 47.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
16.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 48.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
17.  КРИСТИНА ЖАРИЋ  49.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
18.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 50.  ЗОРАН СИМОНОВИЋ 
19.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 51.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
20.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 52.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
21.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 53.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
22.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 54.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
23.  КРИСТИНА КАРАИЋ 55.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
24.  ЂУЛА КИШ 56.  САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 
25.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 57.  СИНИША ТРКУЉА 
26.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 58.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
27.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 59.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
28.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 60.  ДРАГАН ХЕМОН 
29.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 61.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
30.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 62.  СИМО ЧАБАРКАПА 
31.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 63.  ДУБРАВКА ЏОЏО 
32.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ   

 
 
Седници нису присуствовали: Бориславка Драгишић, Ђурађ Јакшић, Иван Стрибер, 

Ивана Вујасин, Јелена Кешељ, Јелена Ровчанин, Кристина Плањанин – Симић, Љубомир Ласица, 
Маја Седларевић, Милорад Мирчић, Петар Ћировић, Роберт Колар, Сања Узелац, Саша 
Новаковић и Снежана Мушицки. 
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Седницу Скупштине је отворила и њеним радом руководила MSc Јелена 
Маринковић Радомировић, председница Скупштине Града Новог Сада. 
 

Председница  Скупштине је замолила одборнице и одборнике да минутом ћутања 
одају почаст Иштвану Пастору, председнику Скупштине Аутономне покрајине 
Војводине. 

 
Председница Скупштине  је замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници. 

 
Председница  Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 

56 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је 

одборници: Маја Седларевић, Ивана Вујасин, Љубомир Ласица, Јелена Ровчанин, 
Бориславка Драгишић, Роберт Колар, Снежана Мушицки, Ђурађ Јакшић, Сања Узелац, 
Иван Стрибер и Јелена Кешељ обавестили да су спречени да присуствују седници. 

 
Записници са Свечане (XLIII) и XLIV седнице Скупштине Града Новог Сада 

достављени су одборницама и одборницима  уз сазив седнице. 
 
Председница  Скупштине је упитала да ли има примедби на записнике.  
 
Пошто није било примедби на записнике, председница Скупштине је ставила на 

гласање  Записник са Свечане (XLIII) седнице Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са Свечане (XLIII) седнице 
Скупштине Града.  

 
Председница  Скупштине  је ставила  на гласање Записник са XLIV седнице 

Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница  Скупштина  је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са XLIV седнице 
Скупштине Града.  

 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
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Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима  у сазиву и 
дописима од 30. и 31. октобра и 2. новембра 2023. године. 

 
На основу члана 146. а у вези са чланом 157. Пословника Скупштине Града 

Новог Сада, и у вези са чланом 14. став 3. Закона о избору народних посланика, 
Одборничка група ЗА НАШ НОВИ САД-ИСТИНА дописом од 2. новембра 2023. године, 
повукла је предлог за допуну дневног реда XLV седнице Скупштине Града Новог Сада: 
Предлог Одборничке групе ЗА НАШ НОВИ САД-ИСТИНА за разрешење и именовање 
заменице члана Градске изборне комисије Града Новог Сада у сталном саставу, који je 
одборницама и одборницима достављен уз допис Скупштине Града од 2. новембра 2023. 
године. 

 
На основу члана 84. став 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско 

веће Града Новог Сада доставило је 2. новембра 2023. године председници Скупштине 
Града образложен предлог да се дневни ред седнице Скупштине Града Новог Сада, по 
хитном поступку допуни тачком: Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о 
изменама и допунама Програма пословања Јавног предузећа „Урбанизам” Завод за 
урбанизам Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда по хитном поступку. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа Града Новог Сада да се Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о 
изменама и допунама Програма пословања Јавног предузећа „Урбанизам” Завод за 
урбанизам Нови Сад за 2023. годину уврсти у дневни ред по хитном поступку и 
предложила да се разматра као 29. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. став 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско веће 

Града Новог Сада доставило је 30. и 31. октобра 2023. године председници Скупштине Града 
Новог Сада образложенe предлогe да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни 
тачкaмa:  

 
− Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације 

простора за мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, 
улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица 
Јеврејске и Футошке у Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 2967, 2966 и др. К.О. 
Нови Сад II) 
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− Предлог програма спровођења мера техничке заштите на културним добрима и 
добрима које уживају претходну заштиту у Граду Новом Саду 

− Предлог одлуке о измени Одлуке о утврђивању приоритетних корисника 
стамбене подршке 

− Предлог плана детаљне регулације простора Чардака у Сремској Каменици 
− Предлог одлуке о образовању Одбора за спровођење Одлуке о постављању 

бисте Сави Вукосављеву у Новом Саду 
− Предлог одлуке о образовању Одбора за спровођење Одлуке о постављању 

скулптуралног дела Захарију Орфелину у Новом Саду 
 
Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима  уз дописе од 30. 

и 31. октобра 2023. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 
разлога за допуну дневног реда,  председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа да се Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације 
простора за мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица 
Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и Футошке 
у Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 2967, 2966 и др. К.О. Нови Сад II) уврсти у дневни 
ред и предложила да се разматра као 9. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог програма спровођења мера техничке заштите на културним добрима и добрима 
које уживају претходну заштиту у Граду Новом Саду уврсти у дневни ред и предложила  
да се разматра као 45. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог одлуке о измени Одлуке о утврђивању приоритетних корисника стамбене 
подршке уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 5. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила  на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог плана детаљне регулације простора Чардака у Сремској Каменици уврсти у 
дневни ред и предложила да се разматра као 7. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења  гласања, председница Скупштине је констатовала да су 54 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила  на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о образовању Одбора за спровођење Одлуке о постављању бисте Сави 
Вукосављеву у Новом Саду уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 46. 
тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о образовању Одбора за спровођење Одлуке о постављању скулптуралног 
дела Захарију Орфелину у Новом Саду уврсти у дневни ред и предложила да се разматра 
као 47. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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На основу члана 84. став 2, 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Савет 
за статутарна питања и локалну самоуправу утврдио је и доставио председници 
Скупштине Града 31. октобра 2023. године образложен предлог да се дневни ред седнице 
Скупштине Града допуни тачком: Предлог решења, којим се одобрава употреба грба 
Града Новог Сада Миодрагу Мацури из Новог Сада за реализацију хуманитарне помоћи 
Националном удружењу родитеља деце оболеле од рака (НУРДОР).  

 
Наведени предлог достављен  је одборницама и одборницима уз допис од 31. 

октобра 2023. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 
Пошто представник предлагача, није желео да  изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Савета за статутарна питања и локалну самоуправу да се Предлог решења, којим се 
одобрава употреба грба Града Новог Сада Миодрагу Мацури из Новог Сада за 
реализацију хуманитарне помоћи Националном удружењу родитеља деце оболеле од рака 
(НУРДОР) уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 57. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. став 2, 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

Комисија за међуградску сарадњу у земљи и иностранству утврдила је и доставила 
председници Скупштине Града 31. октобра 2023. године образложене предлоге да се 
дневни ред седнице Скупштине Града Новог Сада допуни тачкама:  

 

− Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република 
Србија и Града Бусана, Република Кореја и 

− Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република 
Србија и Града Кливленда, Охајо, САД 

 
Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима уз допис од 31. 

октобра 2023. године. 
 
Председница  Скупштине  да ли представник предлагача жели да изнесе допунско 

образложење разлога за допуну дневног реда.  
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, председница Скупштине је ставила на гласање предлог Комисије за 
међуградску сарадњу у земљи и иностранству да се Предлог одлуке о успостављању 
сарадње између Града Новог Сада, Република Србија и Града Бусана, Република Кореја 
уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 48. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Комисије за међуградску 

сарадњу у земљи и иностранству да се Предлог одлуке о успостављању сарадње између 
Града Новог Сада, Република Србија и Града Кливленда, Охајо, САД уврсти у дневни ред 
и предложила  да се разматра као 49. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Комисија за називе делова насељених места утврдила је и доставила председници 

Скупштине Града 31. октобра 2023. године предлоге решења о давању назива улицама са 
образложеним предлогом да се дневни ред Скупштине Града Новог Сада допуни тачком: 
Предлози Комисије за називе делова насељених места. 

 
Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима  уз допис од 31. 

октобра 2023. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

предлоге Комисије. 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе предлоге Комисије, 
председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења Комисије 
уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за називе делова насељених места 
и предложила  да се разматрају као 50. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 
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Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 
утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 
и мандатно-имунитетна питања, који су одборницама и одборницима достављени уз 
дописе од 2. новембра 2023. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

предлоге Комисије. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе предлоге Комисије, 

председница  Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења Комисије 
уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања и предложила да се разматрају као 61. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила  да се споји расправа: 
 

- за тачке од 7. до 9,  о предлозима планских докумената.  
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
 

- за тачке од 11. до 13, о предлозима одлука о изменама одлука о програмима 
уређивања грађевинског земљишта, финансирања одређених комуналних 
делатности, као делатности од локалног интереса и коришћења средстава за 
заштиту од пожара, све за 2023. годину.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
 

- за тачке од 16. до 22, о предлозима одлука о изменама одлука о програмима 
инвестиционих активности за 2023. годину.  
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке од 23. до 30,  о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о 

изменама и допунама програма пословања јавног и јавних комуналних предузећа и 
Туристичке организације Града Новог Сада, све за 2023. годину.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке  од 31. до 44, о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о 

изменама програма рада установа културе за 2023. годину.  
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
 

- за тачке 46. и 47, о предлозима одлука o образовању одбора за спровођење одлука 
о постављању бисте Сави Вукосављеву и скулптуралног дела Захарију Орфелину у 
Новом Саду.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке  48. и 49, о предлозима одлука o успостављању сарадње између Града 

Новог Сада, Република Србија и градова Бусана, Република Кореја и Кливленда, 
Охајо, САД.  

 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 
 

- за тачку 50, о предлозима Комисије за називе делова насељених места.  
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке 51. до 55. о предлозима одлука и решења о располагању непокретностима.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 
одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
 

- за тачку 61.  о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 
одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења  гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила  
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Д  Н Е В Н И  Р Е Д 
 

1. Извештај о извршењу буџета Града Новог Сада у периоду од 1. јануара до  
30. септембра 2023. године 

2. Предлог одлуке о измени и допунама Одлуке о начину, мерилима и критеријумима 
за суфинансирање пројеката изградње, одржавања и обнове верских објеката на 
територији Града Новог Сада 

3. Предлог одлуке о измени Одлуке о прибављању, располагању и управљању 
непокретностима у јавној својини Града Новог Сада 

4. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о давању у закуп пословног 
простора у јавној својини Града Новог Сада 

5. Предлог одлуке о измени Одлуке о утврђивању приоритетних корисника стамбене 
подршке 

6. Предлог одлуке о отуђењу станова из јавне својине Града Новог Сада у Ветернику 
у улици Милана Тепића бр. 20, 20А, 22 и 22А, који су додељени у закуп избеглим 
лицима 

7. Предлог плана детаљне регулације простора Чардака у Сремској Каменици 
8. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације блокова између 

Булевара цара Лазара и улица Цара Душана, Атанасија Гереског и Ђорђа 
Сервицког у Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 4142 и 4143, КО Нови Сад 
II) 

9. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 
мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица 
Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и 
Футошке у Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 2967, 2966 и др. К.О. Нови 
Сад II) 

10. Предлог одлуке о изменама Одлуке о буџету Града Новог Сада за 2023. годину 
11. Предлог одлуке о  изменама Одлуке о Програму уређивања грађевинског 

земљишта за 2023. годину 
12. Предлог одлуке о изменама Oдлуке о Прoгрaму финансирања одређених 

комуналних делатности, као делатности од локалног интереса у 2023. години 
13. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму коришћења средстава за заштиту 

од пожара за 2023. годину 
14. Предлог плана енергетске ефикасности Града Новог Сада за 2023. годину 
15. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о финансирању стамбене подршке 

Града Новог Сада у 2023. години 
16. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 

комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања 
водовода и канализације за 2023. годину 

17. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 
услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. 
годину 

18. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 
услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад 
за 2023. годину 



12 
 

19. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину 

20. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности у циљу 
одржавања чистоће на јавним површинама за 2023. годину 

21. Предлог одлуке о изменама Oдлуке о Прoгрaму инвестиционих активности на 
изградњи регионалног центра за управљање отпадом у 2023. години 

22. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности за 
2023. годину које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне 
послове Града Новог Сада 

23. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2023. годину 

24. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину 

25. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину 

26. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора 
„Стан“ Нови Сад за 2023. годину 

27. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину 

28. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2023. 
годину 

29. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допунама 
Програма пословања Јавног предузећа „Урбанизам” Завод за урбанизам Нови Сад 
за 2023. годину 

30. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада 
Туристичке организације Града Новог Сада са Финансијским планом и планом 
промотивних активности Града Новог Сада за 2023. годину 

31. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2023. годину 

32. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2023. годину 

33. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2023. годину 

34. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2023. годину 

35. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад за 2023. годину 

36. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Стеријиног позорја, Нови Сад за 2023. годину 

37. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Позоришта младих, Нови Сад за 2023. годину 

38. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
„Новосадског позоришта - Újvidéki Szinház“, Нови Сад за 2023. годину 
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39. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar 
Művelődési Központ Újvidék за 2023. годину 

40. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 2023. годину 

41. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Установе за израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин за 2023. годину  

42. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменaма Програмa рада 
Установе за културу и образовање Културни центар „Младост“, Футог за 2023. 
годину 

43. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада 
Културног центра „Руменка“, Руменка за 2023. годину 

44. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Установе за културу и образовање Културни центар „Кисач“, Кисач за 2023. 
годину 

45. Предлог програма спровођења мера техничке заштите на културним добрима и 
добрима које уживају претходну заштиту у Граду Новом Саду 

46. Предлог одлуке о образовању Одбора за спровођење Одлуке о постављању бисте 
Сави Вукосављеву у Новом Саду 

47. Предлог одлуке о образовању Одбора за спровођење Одлуке о постављању 
скулптуралног дела Захарију Орфелину у Новом Саду 

48. Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република 
Србија и Града Бусана, Република Кореја 

49. Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република 
Србија и Града Кливленда, Охајо, САД 

50. Предлози Комисије за називе делова насељених места: 
− Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду (Улица ђурђевданска) 
− Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду (Улица Вoјислава 

Марића) 
− Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду (Улица Горана Јојића) 

51. Предлог одлуке o преносу права јавне својине Републике Србије у јавну својину 
Града Новог Сада, без накнаде 

52. Предлог одлуке о преносу права јавне својине Града Новог Сада у јавну својину 
Аутономне покрајине Војводина, без накнаде 

53. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада Аутономној покрајини Војводинa за потребе Завода за хитну 
медицинску помоћ Нови Сад, Нови Сад, без накнаде 

54. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада, Установи за културу и образовање Културни центар „Младост“ Футог 

55. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада, Месној заједници „Буковац“ 

56. Извештај о раду Фондације „Нови Сад – Европска престоница културе“, Нови Сад 
за 2022. годину 

57. Предлог решења, којим се одобрава употреба грба Града Новог Сада Миодрагу 
Мацури из Новог Сада за реализацију хуманитарне помоћи Националном 
удружењу родитеља деце оболеле од рака (НУРДОР) 
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58. Предлог одлуке о спровођењу јавног конкурса за избор директора Јавног 
комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови 
Сад са текстом огласа о јавном конкурсу за избор директора Јавног комуналног 
предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад 

59. Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад  

60. Предлог Одборничке групе „Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена 
Србија (ЈС)“ за престанак дужности и избор члана Комисије за кадровска 
административна и мандатно-имунитетна питања Скупштине Града Новог Сада 

61. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 
питања: 
− Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца (Бојана 

Вагић) 
− Предлог решења о престанку дужности члана Комисије за решавање притужби 

на рад Комуналне полиције 
− Предлог решења о именовању члана Комисије за решавање притужби на рад 

Комуналне полиције 
− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне 

школе „Иван Гундулић“, Нови Сад  
− Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора Гимназије 

„Лаза Костић“, Нови Сад 
− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Школе за дизајн „Богдан 

Шупут“, Нови Сад 
− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Школе за дизајн 

„Богдан Шупут“, Нови Сад  
− Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора Основне 

школе „Људовит Штур“, Кисач  
− Предлог решења о разрешењу два члана Школског одбора Пољопривредне 

школе са домом ученика, Футог 
− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Пољопривредне школе 

са домом ученика, Футог 
− Предлог решења о разрешењу два члана Школског одбора Техничке школе 

„Павле Савић“, Нови Сад 
− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Средње машинске 

школе, Нови Сад 
− Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Средње машинске 

школе, Нови Сад  
− Предлог решења о именовању председника и чланова Одбора за спровођење 

Одлуке о постављању скулптуралног дела Захарију Орфелину у Новом Саду 
− Предлог решења о именовању председника и чланова Одбора за спровођење 

Одлуке о постављању бисте Сави Вукосављеву у Новом Саду 
− Предлог решења о избору члана Радне групе „Зелена столица“ 
− Предлог решења о престанку дужности и избору члана Савета за праћење 

примене Етичког кодекса 
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− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

 
 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да им је пречишћен 
дневни ред седнице Скупштине Града доступан  у електронском облику. 

 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 
Ад.број: 401-35/2023-I 
1. тачка дневног реда 
 

ИЗВЕШТАЈ О ИЗВРШЕЊУ БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА У ПЕРИОДУ  
ОД 1. ЈАНУАРА ДО 30. СЕПТЕМБРА 2023. ГОДИНЕ 
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за буџет и финансије није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала  да ли  представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине  је  ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о извршењу буџета Града Новог Сада у периоду од 1. јануара до 30. септембра 
2023. године. 

 
Председница  Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о извршењу буџета Града Новог 

Сада у периоду од 1. јануара до 30. септембра 2023. године. 
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Ад.број: 6-3/2023-106-I 
2. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О НАЧИНУ, 
МЕРИЛИМА И КРИТЕРИЈУМИМА ЗА СУФИНАНСИРАЊЕ ПРОЈЕКАТА 
ИЗГРАДЊЕ, ОДРЖАВАЊА И ОБНОВЕ ВЕРСКИХ ОБЈЕКАТА НА 
ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за културу и информисање није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница  Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила   претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени и 

допунама Одлуке о начину, мерилима и критеријумима за суфинансирање пројеката 
изградње, одржавања и обнове верских објеката на територији Града Новог Сада. 

 
Председница  Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О НАЧИНУ, МЕРИЛИМА И 
КРИТЕРИЈУМИМА ЗА СУФИНАНСИРАЊЕ ПРОЈЕКАТА ИЗГРАДЊЕ, 

ОДРЖАВАЊА И ОБНОВЕ ВЕРСКИХ ОБЈЕКАТА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА 
НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број:020-145/2023-I 
3. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ, 
РАСПОЛАГАЊУ И УПРАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИМА У ЈАВНОЈ 
СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница  Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила   претрес. 
  
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

гласање. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање  Предлог одлуке о измени Одлуке о 

прибављању, располагању и управљању непокретностима у јавној својини Града Новог 
Сада. 

 
Председница  Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ, РАСПОЛАГАЊУ И УПРАВЉАЊУ 
НЕПОКРЕТНОСТИМА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 020-149/2023-I 
4. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ДАВАЊУ 
У ЗАКУП ПОСЛОВНОГ ПРОСТОРА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
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Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница  Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила   претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Одлуке о давању у закуп пословног простора у јавној својини Града Новог 
Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ДАВАЊУ У ЗАКУП ПОСЛОВНОГ 
ПРОСТОРА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број:2205/2023-I 
5. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О УТВРЂИВАЊУ 
ПРИОРИТЕТНИХ КОРИСНИКА СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици и 

Савет за особе са инвалидитетом нису имали примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
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Председница  Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 
изнесе допунско образложење предлога. 

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила  претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница  Скупштине је закључила 

претрес. 
 
Председница Скупштине је  ставила на гласање  Предлог одлуке о измени Одлуке о 

утврђивању приоритетних корисника стамбене подршке. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О УТВРЂИВАЊУ ПРИОРИТЕТНИХ КОРИСНИКА 
СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број:020-146/2023-I 
6. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ СТАНОВА ИЗ ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА У ВЕТЕРНИКУ У УЛИЦИ МИЛАНА ТЕПИЋА БР. 20, 20А, 22 
И 22А, КОЈИ СУ ДОДЕЉЕНИ У ЗАКУП ИЗБЕГЛИМ ЛИЦИМА 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку и Савет за 

здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици нису имали  
примедби. 

 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница  Скупштине је закључила 
претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о отуђењу станова 

из јавне својине Града Новог Сада у Ветернику у улици Милана Тепића бр. 20, 20А, 22 и 
22А, који су додељени у закуп избеглим лицима. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала  да је 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ОТУЂЕЊУ СТАНОВА ИЗ ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА У 
ВЕТЕРНИКУ У УЛИЦИ МИЛАНА ТЕПИЋА БР. 20, 20А, 22 И 22А, КОЈИ СУ 

ДОДЕЉЕНИ У ЗАКУП ИЗБЕГЛИМ ЛИЦИМА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад.број:  35-114/2018-I 
                35-414/2023-I 
                35-688/2023-I 
7. – 9. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЧАРДАКА У 
СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА И 
УЛИЦА ЦАРА ДУШАНА, АТАНАСИЈА ГЕРЕСКОГ И ЂОРЂА 
СЕРВИЦКОГ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 
4142 И 4143, КО НОВИ САД II) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ 
ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ, БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА, УЛИЦА 
СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА ЗРЕЊАНИНА, БУЛЕВАРА МИХАЈЛА 
ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И ФУТОШКЕ У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 2967, 2966 И ДР. К.О. НОВИ САД II) 

 
Предлоге одлука и плана утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао  примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука и плана у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града. 
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Председница  Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 
изнесе допунско образложење предлога. 

  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне 

регулације простора Чардака у Сремској Каменици са предложеним Закључком. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 53 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

ПЛАН 
ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЧАРДАКА У СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 

 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и 
З А К Љ У Ч А К 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације простора Чардака у 
Сремској Каменици пре његовог излагања на јавни увид са 190. седнице од 02.03.2018. 
године,  Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације простора 
Чардака у Сремској Каменици са 48. седнице од 29.05.2019. године, Извештај о извршеној 
стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације простора Чардака у Сремској 
Каменици пре излагања на поновни јавни увид са 88. седнице од 21.05.2020. године, 
Извештај о обављеном поновном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације 
простора Чардака у Сремској Каменици са 120. (јавне) седнице од 11.03.2021. године, 
Извештај о извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације простора 
Чардака у Сремској Каменици пре излагања на поновни јавни увид са 139. седнице 
одржане 29.07.2021. године и Извештај о обављеном поновном јавном увиду у Нацрт 
плана детаљне регулације простора Чардака у Сремској Каменици са 28. седнице 
Комисије за планове од 02.03.2023. године, Извештај о извршеној стручној контроли 
Нацрта плана детаљне регулације простора Чардака у Сремској Каменици пре излагања 
на поновни јавни увид са 38. седнице одржане 18.05.2023. године и Извештај о обављеном 
поновном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације простора Чардака у Сремској 
Каменици са 53. (јавне) седнице Комисије за планове од 14.09.2023. године. 
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2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана детаљне регулације блокова између Булевара цара Лазара и улица Цара 
Душана, Атанасија Гереског и Ђорђа Сервицког у Новом Саду (локалитет на парцелама 
бр. 4142 и 4143, КО Нови Сад II) са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 54 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА 

ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА И УЛИЦА ЦАРА ДУШАНА, АТАНАСИЈА 
ГЕРЕСКОГ И ЂОРЂА СЕРВИЦКОГ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА 

ПАРЦЕЛАМА БР. 4142 И 4143, КО НОВИ САД II) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и 
З А К Љ У Ч А К 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације блокова између Булевара цара Лазара и улица Цара Душана, Атанасија 
Гереског и Ђорђа Сервицког у Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 4142 и 4143, КО 
Нови Сад II) пре излагања на јавни увид са 38. седнице одржане 18.05.2023. године и 
Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана 
детаљне регулације блокова између Булевара цара Лазара и улица Цара Душана, 
Атанасија Гереског и Ђорђа Сервицког у Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 4142 и 
4143, КО Нови Сад II) са 49. (јавне) седнице, од 24.08.2023. године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 
допуна Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између Булевара 
Европе, Булевара цара Лазара, улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара 
Михајла Пупина, улица Јеврејске и Футошке у Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 
2967, 2966 и др. К.О. Нови Сад II). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења  гласања, председница Скупштине је констатовала да су 53 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ, 

БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА, УЛИЦА СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА ЗРЕЊАНИНА, 
БУЛЕВАРА МИХАЈЛА ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И ФУТОШКЕ У НОВОМ 

САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 2967, 2966 И ДР. К.О. НОВИ САД II) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 4-40/2023-I 
10. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ 
САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за буџет и финансије није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
 Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представник 
предлагача: ,,Пред вама је Предлог друге измене Одлуке о буџету за 2023. годину. 
Подсетила бих да је буџет за 2023. првобитно утврђен у износу од 40.654.000.000,00 
динара, а да је првим изменама које су уследиле, првим ребалансом буџета који је усвојен 
1. августа буџет утврђен у висини од 46.168.000.000,00 динара и том приликом је повећан 
за 5.510.000.000,00 динара. У односу на основни буџет првим ребалансом изменама које 
су уследиле, први ребаланс је увећан за 13,56%. Накнадно дозначена средства, односно 
трансфера виших нивоа власти условила су да се буџет додатно увећа, тако да је он пре 
другог ребаланса износио 46.749.000.000,00 динара. Предложеним другим ребалансом 
односно изменама Одлуке која се налази пред вама, буџет Града Новог Сада утврђује у 
висини од 47.282.000.000,00 динара и у односу на важећи план већи је 1,14% динара. 
Важно је напоменути да није нарушена структура буџета, односно јавне потрошње која је 
усмерена на капиталну потрошњу и даље је што интенција наравно свих претходних 10 
година, да минимум трећина буџета буде усмерена на капиталну потрошњу и даље је 
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преко трећине  35,03% утврђен обим за капиталну потрошњу у односу на укупну јавну 
потрошњу утврђену буџетом. Оно што је даље важно напоменути јесте чињеница да се 
порески облици у односу на планиране остварују у нешто вишем износу те је било могуће 
планирати овим ребалансом буџета неке кориговане вредности у значајнијем износу које 
су нам омогућиле да утврдимо и неке додатне расходе. Као кључне измене навела бих 
само позиције које се утврђују у највећем обиму овим ребалансом буџета а то је пре свега 
износ који је било нужно обезбедити за даље прибављање земљишта, односно за исплату 
по правоснажним пресудама, за експро-пријацију, те се овим изменама утврђује додатни 
износ од 1.392.000.000,00 динара, па ће ове године за ту намену бити утрошено преко 
3.700.000.000,00 динара, а одобрена су и додатна средства за санацију, односно подизање 
зеленог фонда као последица олујног невремена које је задесило наш град у висини од 
38.100.000,00 динара. Такође, одобрена су и средства за санацију основних школа, такође 
као последица невремена у висини од 36.000.000,00 динара. Услед изузетно повећаног 
обима посла која су наша јавна комунална предузећа имала током летњих месеци поново 
као последица олујног невремена било је неопходно обезбедити додатна средства за два 
јавно комунална предузећа. Имајући у виду убрзану потрошњу њихових средстава која су 
претходно одобрена одлуком о буџету те је за јавно комунално предузеће „Чистоћа“ 
одобрен износ од додатних 75.000.000,00 динара, док је за Јавно комунално предузеће 
„Градско зеленило“ одобрен износ од 60.000.000,00 динара. Овим ребалансом обезбеђена 
су и додатна средства за социјалну заштиту тако да су једнократне интервентне помоћи 
увећане за 14.700.000,00 динара, док је за 10.000.000,00 динара увећана позиција 
трошкова исхране, ужине за основце, односно за децу од првог до осмог разреда која 
имају право на бесплатну исхрану како би се квалитет исхране додатно повећао. 
Предлажем да усвојите предлог измена Одлуке о буџету за 2023. годину.“ 
 
 Председница Скупштине је отворила претрес. 
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 
  

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке 
о буџету Града Новог Сада за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 54 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 351-1/2023-584-3-I 
                352-2/2023-258-I 
                352-1/2023-402-I  
11. – 13. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О  ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 

УРЕЂИВАЊА ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2023. ГОДИНУ 
− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА OДЛУКЕ О ПРOГРAМУ 

ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО 
ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ ИНТЕРЕСА У 2023. ГОДИНИ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
КОРИШЋЕЊА СРЕДСТАВА ЗА ЗАШТИТУ ОД ПОЖАРА ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 
Предлогe одлукa утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за јавни ред и мир и безбедност нису 

имали примедби на предлоге одлука које су разматрали из свог делокруга. 
 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о  изменама Одлуке 

о Програму уређивања грађевинског земљишта за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 54 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О  ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊА ГРАЂЕВИНСКОГ 
ЗЕМЉИШТА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Oдлуке 

о Прoгрaму финансирања одређених комуналних делатности, као делатности од локалног 
интереса у 2023. години. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 54 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА OДЛУКЕ О ПРOГРAМУ ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ 

КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ 
ИНТЕРЕСА У 2023. ГОДИНИ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке 

о Програму коришћења средстава за заштиту од пожара за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 55 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ КОРИШЋЕЊА СРЕДСТАВА ЗА 
ЗАШТИТУ ОД ПОЖАРА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 501-5/2023-15-I 
14. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ПЛАНА ЕНЕРГЕТСКЕ ЕФИКАСНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА 
ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Предлог плана утврдило је Градско веће. 
 
Савет за заштиту животне средине није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог плана у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
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Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес о овом предлогу. 
 
Пошто се нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана енергетске 

ефикасности Града Новог Сада за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 55 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ПЛАН 

ЕНЕРГЕТСКЕ ЕФИКАСНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 020-173/2023-I 
15. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 
ФИНАНСИРАЊУ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ ГРАДА НОВОГ САДА У 2023. 
ГОДИНИ 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 
законом и Статутом Града. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес о овом предлогу. 
 
Пошто се нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Одлуке о финансирању стамбене подршке Града Новог Сада у 2023. години. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ФИНАНСИРАЊУ СТАМБЕНЕ 
ПОДРШКЕ ГРАДА НОВОГ САДА У 2023. ГОДИНИ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 352-1/2023-417-I 
                352-1/2023-405-I 
                352-1/2023-418-I 
                34-7474/2023-I 
                352-1/2023-403-I 
                352-1/2023-404-I 
                40-5/2023-1796-I 
16. – 22.  тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ 
ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 
2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 
САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ У ЦИЉУ ОДРЖАВАЊА 
ЧИСТОЋЕ НА ЈАВНИМ ПОВРШИНАМА ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА OДЛУКЕ О ПРOГРAМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ РЕГИОНАЛНОГ 
ЦЕНТРА ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ У 2023. ГОДИНИ 
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− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 2023. ГОДИНУ КОЈЕ 
СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-
ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Предлогe одлука утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности, Савет за урбанизам, пословни простор и 

стамбену подршку нису имали примедби на предлоге одлука које су разматрали из свог 
делокруга. 

 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке 

о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ 

САД И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке 
о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И 
УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ 

НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке 
о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 
предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И 
УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО 

ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке 

о Програму инвестиционих активности Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови 
Сад“, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ САД 
ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке 

о Програму инвестиционих активности у циљу одржавања чистоће на јавним површинама 
за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ У 
ЦИЉУ ОДРЖАВАЊА ЧИСТОЋЕ НА ЈАВНИМ ПОВРШИНАМА ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Oдлуке 

о Прoгрaму инвестиционих активности на изградњи регионалног центра за управљање 
отпадом у 2023. години. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 
одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА OДЛУКЕ О ПРOГРAМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НА 
ИЗГРАДЊИ РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ У 2023. 

ГОДИНИ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке 

о Програму инвестиционих активности за 2023. годину које спроводи Градска управа за 
имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 
2023. ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И 

ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Ад. број: 352-3/2023-259-I 
                352-3/2023-256-I 
                352-3/2023-264-I 
                352-3/2023-260-I 
                34-7473/2023-I 
                66-1/2023-686-I 
                020-176/2023-I 
                3-1088/2023-I 
23. – 30. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 
ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 
САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ” ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ  

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА СА ФИНАНСИЈСКИМ ПЛАНОМ И ПЛАНОМ 
ПРОМОТИВНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Предлогe решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности, Савет за спорт и омладину и Савет за економски 

развој Града нису имали примедби на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 

КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ 

НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа за 
одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ 
СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног градског саобраћајног 
предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ 

САД“, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног предузећа „Спортски и 
пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2023. годину. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 
одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР 

ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама и допунама Програма пословања Јавног предузећа 
„Урбанизам” Завод за урбанизам Нови Сад за 2023. годину. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА 
ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ” ЗАВОД ЗА 

УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама Програма рада Туристичке организације Града Новог 
Сада са Финансијским планом и планом промотивних активности Града Новог Сада за 
2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА 
ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА СА ФИНАНСИЈСКИМ 
ПЛАНОМ И ПЛАНОМ ПРОМОТИВНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА 

ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад. број: 6-3/2023-326/3-I         6-3/2022-323/2-I 
                6-3/2022-322/6-I         6-3/2022-332/2-I 
                6-3/2022-320/2-I         6-3/2022-331/2-I 
                6-3/2022-319/2-I         6-3/2022-327/2-I 
                6-3/2022-321/2-I         6-3/2022-328/2-I 
                6-3/2022-325/3-I         6-3/2022-330/2-I 
                6-3/2022-324/2-I         6-3/2022-329/2-I              
31. – 44. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ САДА, 
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА 
КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У НОВОМ 
САДУ, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, 
ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ГРАДА 
НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД 
ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД 
ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА „НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА - 
ÚJVIDÉKI SZINHÁZ“, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 
„ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ САД - PETŐFI SÁNDOR MAGYAR 
MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÚJVIDÉK ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ 
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ ТАПИСЕРИЈА 
„АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. ГОДИНУ  

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНAМА ПРОГРАМA РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 
ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „МЛАДОСТ“, ФУТОГ ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНAМА  ПРОГРАМA РАДА  КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „РУМЕНКА“, 
РУМЕНКА ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 
ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 
Предлогe решења утврдило је Градско веће. 
 



38 
 

Савет за културу и информисање није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Културног центра Новог Сада, Нови 
Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ  

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Завода за заштиту споменика културе 
Града Новог Сада, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА,  

НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 



39 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Градске библиотеке у Новом Саду, 
Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Музеја Града Новог Сада, 
Петроварадин за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Историјског архива Града Новог Сада, 
Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 

ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Стеријиног позорја, Нови Сад за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Позоришта младих, Нови Сад за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 53 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 

ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада „Новосадског позоришта - Újvidéki 
Szinház“, Нови Сад за 2023. годину. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 
одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
„НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА - ÚJVIDÉKI SZINHÁZ“, НОВИ САД ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Мађарског културног центра „Петефи 
Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 53 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ САД - 

PETŐFI SÁNDOR MAGYAR MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÚJVIDÉK ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Новосадског дечијег културног центра, 
Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Установе за израду таписерија „Атеље 
61“, Петроварадин за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменaма Програмa рада Установе за културу и образовање 
Културни центар „Младост“, Футог за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНAМА ПРОГРАМA РАДА 
УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „МЛАДОСТ“, 

ФУТОГ ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Oдлуку о изменaма  Програмa рада  Културног центра „Руменка“, Руменка 
за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНAМА  ПРОГРАМA РАДА  
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „РУМЕНКА“, РУМЕНКА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Установе за културу и образовање 
Културни центар „Кисач“, Кисач за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, 

КИСАЧ ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
 

Ад.број: 6-3/2023-254-I 
45. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ ПРОГРАМА СПРОВОЂЕЊА МЕРА ТЕХНИЧКЕ ЗАШТИТЕ НА 
КУЛТУРНИМ ДОБРИМА И ДОБРИМА КОЈЕ УЖИВАЈУ ПРЕТХОДНУ 
ЗАШТИТУ У ГРАДУ НОВОМ САДУ 

 
Предлог програма утврдило је Градско веће.  
 
Савет за културу и информисање није имао  примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог програма у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 

Далибор Рожић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Наиме пред нама је нови Програм мера техничке заштите који успешно спроводимо од 
2017. године. Наиме, овај предлог мера техничке заштите за ову годину где су побројани 
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они објекти које желимо да обновимо у наше три просторно културно-историјске целине, 
а то су просторно културно-историјске целине Горња и Доња Тврђава са подграђем, 
целина старо градско језгро и целина Алмашки крај. Сведоци смо да од 2017. године смо 
озбиљно приступили обнови нашег културног, градитељског наслеђа. Сви можемо да 
видимо како изгледа подграђе Петроварадинске тврђаве, обновили смо наравно одређене 
објекте и у старом градском језгру, а интензивно радимо на реализацији пројекта обнове 
Алмашког краја у новој, најновијој просторно културно-историјској целини која је 
Одлуком Владе Републике Србије 2019. године проглашена за просторну целину и као 
што можете да видите у материјалу побројани су објекти у ове три просторно културно-
историјске целине, али оно што би желео овом приликом да подвучем и да вас упознам да 
пројекат обнове Алмашког краја иде својом устаљеном динамиком и да ћемо 
највероватније почетком следеће године у тој првој А фази имати прилике да видимо како 
изгледа обновљени део Алмашког краја, пре свега у делу улице Златне греде и испред 
Гимназије „Јован Јовановић Змај“ у улици Милована Видаковића и у делу Скерлићеве 
улице. Наравно, након реализације тог посла идемо дубље у Алмашки крај где планирамо 
и постављање споменика Захарију Орфелину и завршетак комплетног посла у улицама 
Златне греде и Скерлићевој, али и у делу улица Ђорђа Јовановића од Косовске до Саве 
Вуковића и Саве Вуковића до Земљане ћуприје и Лађарске. Свакако можемо да будемо 
поносни на посао који више година радимо на обнови нашег културног и градитељског 
наслеђа то јесте свакако и наслеђе и градоначелника Милоша Вучевића, али и наслеђе 
Градоначелника Милана Ђурића и када говоримо о наслеђу Новог Сада као града 
културе, као европске престонице културе желим да скренем пажњу и на оно што је било 
и што јесте актуелно од пре пар дана када смо званично ушли у УНЕСКО мрежу 
креативних градова где смо свесно кренули и у освајање још једне титуле како би на 
најбољи могући начин сачували наслеђе Новог Сада као европске престонице културе. 
Хвала и вама одборницима који сте средином ове године на једној од седница Скупштине 
Града донели Одлуку о легатима, односно наслеђу Новог Сада као европске престонице 
културе где смо издвојили три битна сегмента, три значајна легата, то је мрежа културних 
станица где децентрализујемо културне садржаје у нашем граду, где се трудимо да кроз 
обнову старих објеката, запуштених објеката да их претварамо у просторе за културу и да 
културу доводимо у све делове града. Поред мреже културних станица то је свакако 
Дистрикт ту већ имамо један део објеката отворен, ОПЕНС већ ради три године, фабрика 
и ти објекти у предњем делу самог Дистрикта су свакако у функцији. Објекат број 5 који 
је центар визуелне уметности такође ради и сада је заблистао пуним сјајем у 
овогодишњем калиодоскопу културе, убрзано радимо на завршетку објекта шестице који 
ће бити или челичане који ће бити сутра центар управо Новог Сада УНЕСКО креатив 
ситија где ћемо реализовати многе програме али уз комплетну синергију повезивање, 
умрежавање и са установама културе и са културном сценом Града Новог Сада али са 
свим оним нашим партнерима из остатка државе и из региона из Европе које смо, наравно 
те односе смо изградили у процесу припреме Новог Сада за европску престоницу културе. 
Желимо сада да наставимо и кроз реализацију програмских активности када говоримо о 
УНЕСКО креатив ситију. И још једном кажем и када је у питању заштита културно 
градитељског наслеђа и када је у питању наслеђе Новог Сада као европске престонице 
културе, ми говоримо о наслеђу Градоначелника Милоша Вучевића и Градоначелника 
Милана Ђурића и у том правцу ћемо наставити да развијамо ресор културе у Граду.“ 
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Руковођење седницом Скупштине преузела је Кристина Караић, заменица 
председнице Скупштине. 

  
Заменица председнице Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог програма 

спровођења мера техничке заштите на културним добрима и добрима које уживају 
претходну заштиту у Граду Новом Саду. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 54 одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ПРОГРАМ 
СПРОВОЂЕЊА МЕРА ТЕХНИЧКЕ ЗАШТИТЕ НА КУЛТУРНИМ ДОБРИМА И 
ДОБРИМА КОЈЕ УЖИВАЈУ ПРЕТХОДНУ ЗАШТИТУ У ГРАДУ НОВОМ САДУ 

 
(Програм се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Ад.број: 020-180/2023-I 
    020-181/2023-I 
46. – 47. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОБРАЗОВАЊУ ОДБОРА ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 
ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ БИСТЕ САВИ ВУКОСАВЉЕВУ У  
НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОБРАЗОВАЊУ ОДБОРА ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 
ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ СКУЛПТУРАЛНОГ ДЕЛА ЗАХАРИЈУ 
ОРФЕЛИНУ У НОВОМ САДУ 

 
Предлогe одлука утврдило је Градско веће. 
 
Савет за културу и информисање није имао  примедби. 
 
Заменица председнице  Скупштине је упитала  да ли представник предлагача 

жели да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о 
овим предлозима. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине  је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

образовању Одбора за спровођење Одлуке о постављању бисте Сави Вукосављеву у 
Новом Саду. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине  је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ОБРАЗОВАЊУ ОДБОРА ЗА СПРОВОЂЕЊЕ ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ 
БИСТЕ САВИ ВУКОСАВЉЕВУ У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни  део) 

 
Заменица  председнице Скупштине је  ставила на гласање Предлог одлуке о 

образовању Одбора за спровођење Одлуке о постављању скулптуралног дела Захарију 
Орфелину у Новом Саду. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица  председнице  Скупштине је констатовала да 

је 54 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ОБРАЗОВАЊУ ОДБОРА ЗА СПРОВОЂЕЊЕ ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ 
СКУЛПТУРАЛНОГ ДЕЛА ЗАХАРИЈУ ОРФЕЛИНУ У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни  део) 

 
Ад.број: 020-178/2023-I 
               020-179/2023-I 
48. – 49. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА 
НОВОГ САДА, РЕПУБЛИКА СРБИЈА И ГРАДА БУСАНА, РЕПУБЛИКА 
КОРЕЈА  

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА 
НОВОГ САДА, РЕПУБЛИКА СРБИЈА И ГРАДА КЛИВЛЕНДА, ОХАЈО, САД 
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Предлоге одлука утврдила је Комисија за међуградску сарадњу у земљи и 
иностранству. 

 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 

На основу члана 91. ст. 5. и 6. Пословника Скупштине Града Новог Сада 
заменица председнице Скупштине је предложила  да поводом ове тачке дневног реда 
Скупштина дозволи Александру Петровићу, помоћнику Градоначелника за међународну 
сарадњу да говори на седници Скупштине и изнесе образложење. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање наведени предлог. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине  је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“,  
односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог.  

 
Александар Петровић, помоћник Градоначелника за међународну сарадњу: 

„Припала ми је част и задовољство што сам у прилици уосталом као и много пута до сада 
да вам образложим иницијативу за успостављање сарадње и односа нашег Новог Сада са 
два велика и светски позната и призната града са ваневропског континента један из 
Сједињених Америчких Држава, други из Републике Кореје земље која броји 52.000.000 
становника и седиште три светска мега бренда Samsung, Hyndai и Кia. Свака даља 
констатација о овој сјајној и екстра развијеној софистицираној земљи Републици Кореји 
мислим да је сувишна. Без да смо претходно потписали писмо о намерама о 
успостављању сарадње које институционално претходи потписивању највишег правног 
акта који регулише односе градова и општина у Србији са градовима у свету, споразума о 
успостављању сарадње, због важности успостављања сарадње са два тако велика и битна 
светска града, на иницијативу председнице Владе Републике Србије, госпође Ане 
Брнабић, и опуномоћеног амбасадора Републике Србије у Сједињеним Америчким 
Државама његове екселенције  господина Марка Ђурића данас ћу вам образложити 
иницијативу за потписивање споразума о успостављању сарадње између Града Новог 
Сада и Града Бусана Република Кореја и Споразума о успостављању сарадње између 
Града Новог Сада и Града Кливленда Савезна држава Охајо Сједињене Америчке Државе. 
Након недавне посете Републици Кореји премијерка Ана Брнабић више него похвално се 
изразила о Новом Саду и предложила Градоначелнику Бусана Park Heong-Joonu 
успостављање сарадње са нашим градом европском престоницом културе 2022. године, 
Омладинском престоницом Европе 2019. године, административним, културним и 
економским седиштем Аутономне покрајине Војводине једном речју Српском Атином 
што је Градоначелник Бусана са задовољством и радошћу прихватио. Бусан је други по 
величини град Републике Кореје и најважнија лука у тој далекој и пријатељској земљи. 
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Лоциран је на југоисточној обали корејског полуострва, на обали Јапанског мора. Пре 
неких 15-так година имао је становника као пола Србије, што ће рећи око 3.700.000. Бусан 
је регионални трговачки, транспортни, индустријски и образовни центар. Историјски је 
познат бусански мостобран као једина територија коју Северна Кореја није освојила на 
почетку крвавог корејског рата који је трајао 3 године од 1950. до 1953. Бусан је подељен 
на 15 великих административних округа и једну жупанију и цело то  метрополитанско 
подручје, југоисточна поморска регија има приближно 8.000.000 становника. Бусан је 
такође међународни конгресни центар затим центар за спортске турнире и био је један од 
градова домаћина Светског првенства у фудбалу 2002. године које су заједнички 
организовали Јапан и Република Кореја а био је и домаћин азијских игара исте те године 
на којима је учествовало 7.711 спортиста у 38 спортова из 44 азијске земље. У Бусану се 
налази и највећа робна кућа на свету Shinsegae Centum Sity а 2014. године је додат и у 
мрежу УНЕСКО-вих креативних градова као град филма. Споразумом су обухваћене 
следеће сфере друштвеног живота: привреда и спорт, размена међу људима, паметни 
градови, вештачка интелигенција, наука и технологија, фестивали и образовање. Град 
Бусан што је врло битно је и кандидат за домаћина светске изложбе Еxpo 2030. године и 
то је један од бројних разлога зашто су изразили жељу да се побратиме са Новим Садом 
јер им је између осталог неопходна подршка нашег града и наше Србије за добијање 
кандидатуре о којој се одлучује до краја ове године. Не морам да подсећам да је Београд 
домаћин светске изложбе EXPO 2027. године. Послушајте само братске градове града 
Бусана и све ће вам бити јасно у каквом пробраном друштву се нашао и наш Нови Сад. 
Лос Анђелес, Барселона, Рио де Жанеиро, Шангај, Монтреал, Истамбул, Дубаи, Чикаго, 
Санкт Петербург, Банкок, Солун, Манила, Казабланка и тако даље. Представљањем овог 
корејског града који има на списку 22 партнерска града, убеђен сам да сам вас уверио да 
овај град буде јубиларни 25 братски град Новог Сада и четврти град са азијског 
континента после кинеског Чанг Чуна, иранског Шираза  и турске Алања. Турска Алања 
припада азијском делу Турске, а један део Истамбула наравно европском. Такође без 
претходно потписаног писма о намерама између Кливленда и Новог Сада његова 
екселенција Марко Ђурић амбасадор Републике Србије у Сједињеним Америчким 
Државама предложио је у разговору са Градоначелником Кливленда, Савезна држава 
Охајо Џастином Бибом успостављање сарадње и односа између Кливленда и Новог Сада. 
Кливленд је други по величини град у Савезној држави Охајо и налази се на северо-
истоку Сједињених Америчких Држава. Приближно исти број становника краси Нови Сад 
и Кливленд близу 400.000. Кливленд је главни град округа Кајахога и уједно представља 
географски, привредни и културни центар једне шире регије која броји преко 2.000.000. 
Кливленд је основан 1796. године и због повољног саобраћајног положаја град је у  XIX 
веку брзо постао саобраћајни и индустријски центар. Године 1930. када је започела велика 
економска светска криза био је пети највећи град САД-а са 900.000 становника, касније из 
разлога структурних промена у привреди, доживео значајно опадање становништва и 
губитак привредног значаја. У граду делује велики симфонијски оркестар, неколико 
спортских тимова међу којима је најпознатији кошаркашки тим Кливленд Кавалирси који 
наступа у Источној конференцији НБА лиге а ту је кућа славних рокенрола, Rokenroll Hall 
of Fame. Такође, Кливленд је универзитетски град, кливлендска лука је трећа по величини 
међу лукама великих језера и повезана је са Атлантским океаном. Споразумом о 
успостављању сарадње између Новог Сада и Кливленда обухваће су следеће сфере 
друштвеног живота: јавни превоз, информационе технологије, привреда, туризам као 
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неизоставна грана привреде и банкарски сектор то се по први пут јавља у свим 
споразумима, а ја сам ево Богу хвала писао 15 од 17, такође споразумом је обухваћена 
размена у образовању деце, промовисање људских права и социјалне правде, здравство 
као и заједничко залагање такође по први пут у свим споразумима, за очување јавног 
реда, мира и безбедности јачањем односа између два града. Нови Сад би Кливленду био 
24, а Кливленд нама 26 пошто би Бусан био 25 братски град, други са северно америчког 
континента, после мексичке Толуке, која припада северној а не средњој Америци, 
уколико се ви позитивно изјасните о овим предлозима за успостављање сарадње Новог 
Сада са та два светски позната града. И у једној реченици, једна кратка дигресија пре него 
што резимирам. Неколико пута у свом обраћању сам поменуо писмо о намерама као 
иницијални акт за успостављање сарадње, па користим прилику да вас информишем да је 
већ увелико спремно и чека протоколарно потписивање писма о намерама о 
успостављању сарадње Новог Сада и главног града аустријске савезне покрајине Корушке 
Клагенфурта са којим Град Нови Сад има сарадњу дугу преко две и по деценије. 
Поштовани и цењени одборници Скупштине Града Новог Сада позивам вас да гласате за 
ове предлоге споразума и да Нови Сад дода још две звездице на свакако већ пребогат 
списак братских градова што би укупно износило 26 или 17 нових градова од 13. 
септембра 2012. када је дужност Градоначелника ступио најбољи и најуспешнији 
Градоначелник у дугој и славној историји и традицији Новог Сада господин Милош 
Вучевић, а достојно га заменио и наставио трасираним путем актуелни Градоначелник 
господин Милан Ђурић.“ 
 

С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о 
овим предлозима.  

 
У претресу су учествовали: Божидар Протић, Александар Петровић и Бојан 

Вулин. 
 

Божидар Протић: „После овако надахнутог експозеа господина Петровића врло је 
тешко наћи рећи којим би подржао његове напоре и његов ентузијазам на послу који он 
обавља. Ово је можда само један мали омаж у вашем раду сигуран сам да то није лако у 
овим временима. Имамо 26 пријатеља шта год побратима, сестрински однос зависи како 
се где то зове. Ја сам сигуран да ћемо акламацијом прихватити ове предлоге поготово 
после оваквог свеобухватног и надахнутог образложења. Ипак смо ми другачији, овај 
амбијент, нисмо ми тамо неки фестивали који можда не схватају значај појединих 
активности, што ја допуштам као могућност. Дакле, оно што бих ја имао неке сугестије то 
је да наша одлука која регулише овакав начин сарадње треба да буде дорађена. Ми дуго 
година то нисмо обраћали пажњу на нашу легислативу у међувремену је одлуком Владе 
не знам више које укинута могућност побратимства, сестринства или шта год мислим да 
ми нашом одлуком то можемо на неки други начин да уведемо. Да направимо једну 
генезу односа између потенцијалних градова са којим би склапали највиши ниво сарадње. 
Од чега да кренемо, једно писмо намера па да видимо које су то фазе које би довеле до 
највишег облика сарадње, како год је ми назвали. Закон то више не предвиђа у тај облик 
али ми, нас нико не забрањује, нити нас спречава да ми на неки начин то издвојимо као 
највиши облик сарадње. Ми имамо градове побратиме, имамо неке сад друге градове за 
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које ја не знам како ћемо их назвати не можемо их побратими, јер их у таквој одлуци неће 
бити. Кливленд каже сестрински однос јел тако ми сад како то да не прихватимо. Ми 
имамо градове значи неколико категорија шта ћемо са градовима којима у одлуци пише 
побратимство. Имамо Модену са којим је врло неизвестан однос да ли је град побратим 
или више није. Дакле, има места размишљањима, ја сам пре једно две-три седнице, пре 
једно можда и годину – две дана исту овакву дискусију имао, да ли је неко ово узео у 
обзир, не, нема везе. Ајде једном да прихватимо било какве сугестије које можда 
допринесу неком нашем бољем раду. Не би желео да имамо у градовима са којима имамо 
највиши облик сарадње који имају неке различите категорије. Имаћемо 26 градова да ли 
је то са градовима ове величине мало или много, нисам рад да склапамо овако највиши 
облик сарадње са свим градовима. Морају проћи одређену тријажу одређене нивое 
односа, морамо наше суграђане привикавати и упознавати их са градовима поднебљима 
са којима склапамо оваква пријатељства. За неке градове, Кливленд и Бусан су вероватно 
и чули, али има неки градови и места која су далеко, далеко мања по економском 
потенцијалу, по свим другим категоријама. Морамо направити неке критеријуме са ким 
склапамо сарадњу. Пре свега ви за ви већ закључених споразума и донетих одлука, као и 
воља грађана. Грађани су ти због којих се овакви односи склапају. Ја се сећам 2012. 
одједном су се појавили из једног северноамеричког града да не спомињем сада, где нико 
није знао какав споразум имамо. Ја сам био стицајем околности председник Комисије 
питање да ли сада имамо ваљани споразум, а сигурно их не говоримо, а тај споразум се не 
односи на побратимство. Дакле, то је врло значајан облик сарадње које не смемо 
занемарити, то није ствар политике, није ствар ко чини градску већину ко чини власт, ово 
је питање грађана и морамо грађане привикавати на овакве пријатељске односе са нама 
можда далеким градовима, али по културном потенцијалу и по свим осталим 
потенцијалима веома блиски. Дакле, ја апелујем на вас као помоћника Градоначелника за 
који рад ја врло ценим и за који се виде резултати вашег града, да покренете иницијативу 
за ажурирање измене те одлуке, а ми ћемо сви учествовати, ставићемо на јавну расправу 
шта кажу грађани, коначно ми све радимо у име грађана. Ја вам се још једном захваљујем 
у име грађана, на вашем ентузијазму, на вашем великом труду и раду који сте уложили и 
сигуран сам да Градоначелник има достојног помоћника за ову област.“  
 

Александар  Петровић, помоћник Градоначелника за међународну сарадњу: „ Само 
једна кратка реплика и прво велика захвалност на бираним речима од мог уваженог 
колеге Протића, мислим да се трудим и да доста добро радим свој посао што говоре 
резултати од када је Вучевић на власти и господин Ђурић да смо успоставили односе са 
17 градова из целог света, скоро са свим континентима. Само да вас обавестим за Италију, 
мени је драго и моју такорећи другу домовину после Србије, ми смо први град побратим 
са Моденом са којом смо потписали 1964. и руку на срце имали смо прекид односа од 
1993. када је на власт дошла Српска радикална странка, ми ту ни криви ни дужни наравно 
и они су искрен да будем прекинули односе са нама, али захваљујући пре свега господину 
Јелушићу који је био тада председник Скупштине Града и мени који сам тада био 2018 
године у новембру месецу и даље као што сам и сада помоћник Градоначелника, али и на 
основу неке репутације коју ја имам у Италији и љубави према тој домовини, а они то 
знају колико ја волим ту   државу наравно од севера до југа, од истока до запада Италије, 
они су поново ставили на дневни ред њихова локална скупштина ревитализацију тј. 
реобнављање односа замрзнутих са Новим Садом од 1993. године и од пре неколико 
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година, тачније од новембра 2018. године поново имамо успостављене братске односе са 
Моденом, што је мени драго, вероватно и свима вама ја бих да подсетим ми имамо улицу 
Модене наравно на 100 метара одавде, а они имају parko di Novi Sad или како би рекли 
парк Нови Сад посвећен граду Новом Саду. Ето толико сам хтео значи свих 24, уколико 
ви изгласате биће 26 су у акту, са неким имамо мању сарадњу са неким имамо 
феноменалну сарадњу, то неком другом приликом, а можда сте и у праву да некако мало 
ревидирамо. Е понављам новим Законом о локалној самоуправи не знам којим чланом 
није ни битно донета је одлука да нема више то социјалистички тај термин братимљења, 
већ да има споразум о успостављању сарадње као највиши правни акт који регулише 
односе између локалних самоуправа у Србији. Значи што градова, што општина са 
гардовима у свету. И значи ова два града било како да из Бусана смо добили то сам ја 
писао заједо са колегама из Републике Кореје овај споразум, а искрен да будем Кливленд 
је послао споразум који сам ја мало кориговао али по њиховом статуту њихово градско 
веће је донело одлуку да по њиховом статуту то буде братимљење. Ми ћемо то 
прихватити да ли је брат, сестра свеједно, углавном ово ће се сматрати Бусан као и 
Кливленд 25 и 26 братски град Новог Сада.“ 
 

Бојан Вулин: „Ово је веома важна тачка и наравно свако ново пријатељство је 
веома важно, како и у животу, тако и у политици и у државним пословима. Што се тиче 
ова два града прво морам да кажем да сте заборавили иако је било заиста надахнуто и 
одлично излагање о Кливленду, да је Кливленд и место важно место српске заједнице у 
Америци. Поред Чикага и Кливленд је веома важно место и у том смислу ја потпуно 
подржавам ово братимљење. Није лако Србин бити било где, није лако ни овде, није лако 
ни у Америци. Поготово тамо није лако и зато потпуно подржавам то и лично а и Покрет 
социјалиста као оснивач идеје српског свега подржава политичко, културно окупљање 
Срба на свим просторима укључујући и свих оних  који баштине српску цивилизацију. У 
том смислу Кливленду јесте место у нашим срцима и у нашем граду. Нажалост, 
Кливленду није баш најбоље место у тој земљи, то је жалосна чињеница што се налази у 
Америци и вероватно би био много вољенији у целом свету да није у Америци, али шта је 
то је. Што се тиче града Бусан у Републици Кореји то је очигледно град од кога можемо 
пуно да научимо и у тој сарадњи да пуно тога добијемо. Али, не треба да заборавимо то је 
град у држави која је подељена један народ је подељен. Ми имамо исту такву судбину 
нажалост велике силе су поделиле ту земљу и тај народ, тако су и нашу земљу велике 
силе поделиле и наш народ. Због тога ми не треба да будемо субјективни, не треба да 
будемо они који бирају страну у том сукобу ми треба да успоставимо однос и са братским 
градовима у Северној Кореји. Када кажем Северној Кореји то је окупациони израз, право 
име је Демократска народна република Кореја. Ми као, Србија као наследница 
Југославије баштини деценијске везе са Демократском народном републиком Корејом и 
не видим разлога зашто ми то не бисмо наставили. То ће и нашим европским партнерима 
показати колико смо ми космополитски град. Демократска народна република Кореја је 
независна, слободна земља, земља која је чланица Уједињених нација и земља која 
нажалост као и ми дели судбину да је имала америчке агресоре, да је имала напад на своју 
територију, да је имала непоштене и ничим изазване санкције. Због тога не треба да 
будемо део било ког конфликта и исто као што смо одбили да будемо део конфликта 
између два братска народа руског и украјинског не треба да будемо ни између два дела 
корејског народа. У том смислу господине Петровићу, ако вам је потребан контакт, ја већ 
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колико у понедељак, 6. новембра могу да вам обезбедим контакт и да ако се слажете 
пренесем иницијативу јер ћемо ми као Покрет социјалиста имати директни састанак са 
амбасадором Демократске народне Републике Кореје, пошто као што знате Покрет 
социјалиста одржава одличне односе са свим прогресивним снагама и свим земљама 
слободног света.  Због тога би вас још једанпут позвао да подржите ова два братимљење, 
иначе пазите, ако је братимљење тешки израз били бисмо другови и другарице. Неке 
друге политичке стране се братиме, кажу брате мој, тако да, да подржимо дакле ову 
иницијативу и да не скренемо са пута онога што је наша држава, а то је да смо ми 
неутрални да смо у крајњем случају и мирољубиви и не желимо да будемо у било каквом 
конфликту па због тога би чак било баш интересантно да Нови Сад буде место где ће се 
окупити те две подељене Кореје.“ 
 

Заменица  председнице  Скупштине је поводом говора одборника Бојана Вулина 
истакла да Срби нису подељен народ и да су у овим изазовним временима уједињенији и 
јединственији него икада.  

 
Пошто се у претресу нико више није јавио за реч заменица председнице 

Скупштине је закључила претрес и нагласила да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица  председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република Србија и Града Бусана, 
Република Кореја. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА, РЕПУБЛИКА 
СРБИЈА И ГРАДА БУСАНА, РЕПУБЛИКА КОРЕЈА 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република Србија и Града Кливленда, 
Охајо, САД. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине  је констатовала 

Констатујем да је 59 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ 
или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 
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О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА, РЕПУБЛИКА 
СРБИЈА И ГРАДА КЛИВЛЕНДА, ОХАЈО, САД 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
Ад. број: 020-185/2023-I 
     020-186/2023-I 
     020-187/2023-I 
50. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈE ЗА НАЗИВЕ ДЕЛОВА НАСЕЉЕНИХ МЕСТА: 

− Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду (Улица 
ђурђевданска) 

− Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду (Улица Вoјислава 
Марића) 

− Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду (Улица Горана 
Јојића) 

 
Предлоге решења утврдила је Комисија за називе делова насељених места. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да образложи предлоге Комисије. 
 
Игор Пејчић, председник Комисије за називе делова насељених места, 

представник предлагача: „Комисија за називе делова насељених места Скупштине Града 
Новог Сада на седници одржаној 29. септембра и 12. октобра 2023. године утврдила је 
предлог решења за давање назива имена три улице у Новом Саду, и то две улице у насељу 
Адице и једна улица на Авијатичарском насељу. За све улице достављено је позитивно 
мишљење Јавног предузећа „Урбанизам“ по питању испуњености услова за давање 
назива. Такође, прибављена су позитивна мишљења националних савета и Савета за 
међунационалне односе, као и Покрајинског секретаријата за регионални развој и 
међурегионалну сарадњу и локалну самоуправу. Комисија за називе делова насељених 
места Скупштине Града Новог Сада утврдила је предлоге решења да имена улица у Граду 
Новом Саду буду Ђурђевданска на предлог Историјског архива Града Новог Сада. 
Ђурђевдан је један од најчешћих слава код православних Срба и свехришћански празник 
који се прославља 6. маја у спомен једног од девет великомученика и првих страдалника 
за хришћанску веру. Још средином 19. века записано је да Свети Георгије има веома 
специфичан и снажан култ код Срба као „ослободилац заробљених, заштитник 
сиромашних, лекар болесних, борац против царева, победник и великомученик“. Велико 
поштовање овај светитељ ужива и код других балканских народа, нарочито код Горанаца 
и Рома. Што се тиче Новог Сада, Саборни православни храм у Новом Саду је такође 
посвећен овом светитељу. Затим улица Војислава Марића на предлог Историјског архива 
Града Новог Сада. Војислав Марић рођен је 1930. у Новом Саду. Био је професор, писац, 
филозоф, дугогодишњи потпредседник Матице српске. Од 1955. године до пензије 
прошао je сва звања на Универзитету у Новом Саду, прво на Природно-математичком 
факултету − тада још Филозофском факултету где је био један од прва два асистента 
приликом оснивања Катедре за математику, а затим на Факултету техничких наука. 
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Редовни je професор од 1971. године. Био је заменик директора и шеф Одељења за 
математику Завода за физику и математику Универзитета у Новом Саду. Од 1976. до 
1980. године био је шеф Катедре за математику и директор Института за примењену 
математику и физику на Факултету техничких наука. Одлучујуће je допринео развитку 
наставе и научног рада из области математике на том факултету. За свој рад награђен је 
Повељом са плакетом новосадског Универзитета и захвалницом ФТН 2000. године. 
Дописни члан Војвођанске академије наука био је од 1987. године, а за дописног члана 
Српске академије наука и уметности примљен је 1991. године. Редовни члан постао је 
2000. године. У САНУ члан је Комисије за издавачку делатност, Комисије за статут и 
Савета Галерије. Од 1993. године обавља дужност секретара Огранка САНУ у Новом 
Саду. Био је члан Друштва математичара Србије, Америчког математичког друштва и 
Европског математичког друштва, као и дугогодишњи је члан Матице српске, а њеног 
Управног одбора од 1987. Био је потпредседник у једном мандату, почев од 1999. године. 
Носилац је Октобарске награде Новог Сада за 1971. годину, Награде ослобођења 
Војводине, Повеље са плакетом и Награде за животно дело Удружења универзитетских 
професора и научника Србије. Преминуо је 2021. године у Новом Саду. Такође, по Горану 
Јојићу на предлог Драге Јојића и сагласности Полицијске управе у Новом Саду. Горан 
Јојић је рођен у Новом Саду 27. марта 1976. године.  1995. године је завршио Средњу 
школу унутрашњих послова „Пане Ђукић“ у Сремској Каменици, након чега је 
распоређен у Полицијску управу у Новом Саду. Као припадник Министарства 
унутрашњих послова, погинуо је  15. маја 1999. године, погинуо у борби са припадницима 
ОВК у Ђаковици на Косову и Метохији. Горан Јојић је један од најмлађих припадника 
Полицијске управе Нови Сад који је страдао на Косову и Метохији. Локалитет улице 
Авијатичарско насеље, баш крај у коме је одрастао и стасао у полицајца који је херојски 
страдао у борбама 1999. године за своју земљу. Комисија је утврдила предлоге решења о 
давању назива улица у Новом Саду и предлаже Скупштини да донесе решења у 
предложеном тексту.“ 
 

С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила  
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
У претресу су учествовали Слободан Тасић и Бојан Вулин. 

 
Слободан Тасић: „Покрет обнове краљевине Србије здушно подржава напоре 

Комисије за називе насељених места и подржава то залагање да што више знаменитих 
личности добије назив улице. Ево у претходном излагању споменут је пок. Горан Јојић 
кога сам и лично познавао и нама је изузетно драго што се Комисија и Скупштина Града 
сећа таквих људи. Међутим, Покрет обнове Краљевине Србије поред овог запажа и увиђа 
да ту има неких карика које ту недостају, а то ћу објаснити укратко, да има неких 
знаменитих јунака и личности који још увек нису се нашле на таблама за називе улица.  
Рецимо, главна карика која недостаје што се тиче Покрета обнове Краљевине Србије и 
иницијатива и тежња да улицу или чак и булевар у наредном периоду треба да добије 
ђенерал Драгољуб Дража Михајловић, најодликованији официр југословенске војске у 
отаџбини и осведочени херој и борац за Србију и српски народ. Значи, ево видели смо 
скоро дешавања у Београду, кренула је нека иницијатива од неких удружења. 2015. 
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године је учињен први корак ка исправљању историјских неправди, где је рехабилитован 
ђенерал Дража Михајловић, па то би били само први кораци, а последњи корак би био да 
ми и цела Србија сазна где му је гробно место. Ова борба Покрета обнове Краљевине 
Србије и свих монархиста траје већ дуже време да се у Новом Саду, а и широм Србије 
улице добије назив ђенерала Драже Михајловића. Ево конкретно, пре 17 година ја сам био 
учесник једне такве иницијативе, ово лево то сам ја био сам много млађи и мршавији. Ми 
се боримо и пре 10 година и пре пет година и јуче и данас и борићемо све док Нови Сад и 
сва места и градови у Србији не добију назив улице, не добију назив ђенерала Драже 
Михајловића. Постоји ту још нешто што би, то су неки људи из Другог светског рата, 
постоје и неки људи који нису спомињани, а знамените су личности из Првог светског 
рата. Рецимо, на данашњи дан је рођен вожд Карађорђе и он је са својим сарадницима, 
знате и сами, шта је учинио за Србију, модернизовао је и Србија је са његовим доласком и 
са његовим залагањем кренула у модерну европску државу. Наиме, он је имао доста 
сарадника који нису такође се до сада нашли на таблама за називе улица, рецимо то 
Јанићије Ђурић, Танаско Рајић, Гајица Пантелић и Јанко Катић и тако даље. Тако да 
молим Комисију и молим Скупштину Града да у наредним периодима обрати пажњу и да 
се те знамените личности нађу у називима улица.“ 
 

Бојан Вулин: „Тешко је када говоримо о именима улица, заиста има пуно људи 
којима треба да се одужимо и из нашег народа и из народа који живи са нама, али 
претходна дискусија ме подстакла на једну, морао сам да одреагујем у чему је ствар. 
Знате, често се иза неких великих прича, иза неких великих имена скривају неки мали 
људи и неке мале ствари, а неки пут и велике неподобштине. Уместо приче о поменутој 
особи и те историје, боље погледајте историју вашег рада у Чистоћи и шта је у Чистоћи 
остало. Има овде пуно у нашем народу пуно разлога да се ми делимо и пуно разлога да ми 
истичемо и једне и друге и треће и пете и шесте и јесте треба да поменемо не само тог 
хероја Јојића, него и све оне који су пали у одбрани и Новог Сада и у име Новог Сада и на 
Косову и у Републици Српској и Републици српској Крајини и свуда где се бранила 
српска држава, српски језик, српска цивилизација. Исто је тако и у Другом светском рату, 
неке улице су скинуте исто од хероја и то је тема да је покренемо да и те хероје вратимо, 
али пре него што свако од нас се усуди да подстакне тако једне велике историјске теме, 
вратимо се на наш локални ниво и ви прво погледајте градску чистоћу.“ 
 
 Слободан Тасић се јавио за реплику: „Па излагање мог претходног говорника ме је 
подстакло, морао сам да се јавим. Везано, тачка дневног реда су називи улица и доделе, 
он спомиње некакву Чистоћу, односно комунални сектор, то је теме су везане за програме 
пословања и тако даље. Али само још једном њега да подсетим да се не обазире на такав 
начин и да не понавља ону флоскулу о неким лоповима и о не знам ни ја чему који су на 
слободи. Ово је држава Србија за коју ја сматрам вероватно и овде већина да је правна 
држава, да је уређена држава и да ако је неко лопов треба да буде у затвору а не да буде на 
слободи, тако да  мислим да су неумесне ове констатације претходног излагања, тако да 
ето ја толико.“ 
 

Поводом јављања одборника Бојана Вулина за реплику, заменица председнице 
Скупштине је указала да по Пословнику реплика на реплику није дозвољена и да уколико 
жели може да се поново јави за реч, али да се држи теме дневног реда.  
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Бојан Вулин: „Тема није ни лопови, пошто ни једном речју лопови нисам рекао. 

Али се неко препознао.“. 
    
Заменица председнице Скупштине је закључила претрес и напоменула да ће се о 

сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању назива улици у Новом Саду (Улица ђурђевданска). 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НАЗИВА УЛИЦИ У НОВОМ САДУ (УЛИЦА ЂУРЂЕВДАНСКА) 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању назива улици у Новом Саду (Улица Вoјислава Марића). 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 53 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НАЗИВА УЛИЦИ У НОВОМ САДУ (УЛИЦА ВOЈИСЛАВА МАРИЋА) 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању назива улици у Новом Саду (Улица Горана Јојића). 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 
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О ДАВАЊУ НАЗИВА УЛИЦИ У НОВОМ САДУ (УЛИЦА ГОРАНА ЈОЈИЋА) 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 020-143/2023-I 
     020-136/2023-I 
     020-168/2023-I 
     020-151/2021-I 
     020-87/2021-I 
51. – 55. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ O ПРЕНОСУ ПРАВА ЈАВНЕ СВОЈИНЕ 
РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА, БЕЗ 
НАКНАДЕ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРЕНОСУ ПРАВА ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА У ЈАВНУ СВОЈИНУ АУТОНОМНЕ ПОКРАЈИНЕ 
ВОЈВОДИНА, БЕЗ НАКНАДЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНA ЗА ПОТРЕБЕ ЗАВОДА ЗА 
ХИТНУ МЕДИЦИНСКУ ПОМОЋ НОВИ САД, НОВИ САД, БЕЗ 
НАКНАДЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА, 
УСТАНОВИ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР 
„МЛАДОСТ“ ФУТОГ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА, 
МЕСНОЈ ЗАЈЕДНИЦИ „БУКОВАЦ“ 

 
Предлогe одлука и решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке o преносу 
права јавне својине Републике Србије у јавну својину Града Новог Сада, без накнаде. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 54 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

O ПРЕНОСУ ПРАВА ЈАВНЕ СВОЈИНЕ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ У ЈАВНУ 
СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА, БЕЗ НАКНАДЕ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о преносу 

права јавне својине Града Новог Сада у јавну својину Аутономне покрајине Војводина, 
без накнаде. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 53 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕНОСУ ПРАВА ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА У ЈАВНУ 
СВОЈИНУ АУТОНОМНЕ ПОКРАЈИНЕ ВОЈВОДИНА, БЕЗ НАКНАДЕ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Аутономној покрајини 
Војводинa за потребе Завода за хитну медицинску помоћ Нови Сад, Нови Сад, без 
накнаде. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
56 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНA ЗА ПОТРЕБЕ ЗАВОДА 

ЗА ХИТНУ МЕДИЦИНСКУ ПОМОЋ НОВИ САД, НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 
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(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада, Установи за културу и 
образовање Културни центар „Младост“ Футог. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 54 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА, УСТАНОВИ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР 

„МЛАДОСТ“ ФУТОГ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада, Месној заједници 
„Буковац“. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 54 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 

НОВОГ САДА, МЕСНОЈ ЗАЈЕДНИЦИ „БУКОВАЦ“ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад. број: 4-2/2023-270-I 
56. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ФОНДАЦИЈЕ „НОВИ САД – ЕВРОПСКА 
ПРЕСТОНИЦА КУЛТУРЕ“, НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за културу и информисање није имао примедби. 
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Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 
да изнесе допунско образложење. 

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес.  

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени закључак 

поводом Извештаја о раду Фондације „Нови Сад – Европска престоница културе“, Нови 
Сад за 2022. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 52 одборника гласало „за“, да је два одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду Фондације „Нови Сад – 

Европска престоница културе“, Нови Сад за 2022. годину. 
 
 
Ад. број: 020-184/2023-I 
57. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА, КОЈИМ СЕ ОДОБРАВА УПОТРЕБА ГРБА ГРАДА 
НОВОГ САДА МИОДРАГУ МАЦУРИ ИЗ НОВОГ САДА ЗА 
РЕАЛИЗАЦИЈУ ХУМАНИТАРНЕ ПОМОЋИ НАЦИОНАЛНОМ 
УДРУЖЕЊУ РОДИТЕЉА ДЕЦЕ ОБОЛЕЛЕ ОД РАКА (НУРДОР) 
 
Предлог решења утврдио је Савет за статутарна питања и локалну самоуправу. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес.  

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења, којим се 

одобрава употреба грба Града Новог Сада Миодрагу Мацури из Новог Сада за 
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реализацију хуманитарне помоћи Националном удружењу родитеља деце оболеле од рака 
(НУРДОР). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

КОЈИМ СЕ ОДОБРАВА УПОТРЕБА ГРБА ГРАДА НОВОГ САДА МИОДРАГУ 
МАЦУРИ ИЗ НОВОГ САДА ЗА РЕАЛИЗАЦИЈУ ХУМАНИТАРНЕ ПОМОЋИ 

НАЦИОНАЛНОМ УДРУЖЕЊУ РОДИТЕЉА ДЕЦЕ ОБОЛЕЛЕ ОД РАКА 
(НУРДОР) 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Ад. број: 352-1/2023-428-I 
58. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ 
СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД СА 
ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И 
ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес.  

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

спровођењу јавног конкурса за избор директора Јавног комуналног предузећа за 
одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад са текстом огласа о јавном 
конкурсу за избор директора Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и 
пословних простора „Стан“ Нови Сад. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 54 одборника гласало „за“, да је два одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 

ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ 
КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА 
ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 352-1/2023-429-I 
59. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“  
НОВИ САД 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

заменица председнице Скупштине је отворила претрес. 
 
У претресу је учествовао Бојан Вулин. 

 
Бојан Вулин: „Јављам се зато што сам обавезан, како својим ранијим наступима 

овде, говорима овде, тако и оним што ме и даље питају наши Новосађани, а то је шта је 
било и шта се дешавало у ЈКП „Водовод и канализација“ за време док је Лига била Лига 
социјалдемократа Војводине била тамо владајућа и водила то предузеће. Пазите, 
„Водовод и канализација“ нема важније ствари, нема стратешкијег предузећа него тог, 
вода сви је пијемо, не говорим ја о томе да ли је нешто хемијски, сигуран сам да је све то 
било у реду, али ми морамо да донесемо и овај нови директор има обавезу да нас заиста 
све обавести шта се дешавало, чекају нас тешка времена у сваком случају, неће бити лако, 
неће бити лако ни господину Лончару, ја му желим све најбоље, али морамо да знамо шта 
се дешавало док су они били ту, јер било је пуно прича, аргументовани, неаргументовани, 
најгоре је када останр тако између у ваздуху, јер то ваздуху се онда свали на оне који су 
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остали, а они који су побегли у том ваздуху у том облаку ваздуха њима ништа. То што 
они више нису на власти, то је политичка одговорност и она апсолутно ништа не значи. 
Једина одговорност која се важи јесте кривична одговорност, ако је има морамо је наћи, 
ако је нема честитајмо и идемо даље. Јако једноставно. Јако важно предузеће пуно 
питања, још увек немамо одговора и ми као Покрет социјалиста и у име наше партијске 
организације, али и у име свих оних Новосађана који и даље постављају питања шта је 
било док је Лига била тамо, ћемо инсистирати на том одговору.“  
 

Заменица председнице Скупштине је закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању директора Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 52 одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 020-183/2023-I 
60. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ „СОЦИЈАЛИСТИЧКА ПАРТИЈА 
СРБИЈЕ (СПС), ЈЕДИНСТВЕНА СРБИЈА (ЈС)“ ЗА ПРЕСТАНАК 
ДУЖНОСТИ И ИЗБОР ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА 
АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА 
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
У складу са Статутом Града Новог Сада и Пословником Скупштине Града Новог 

Сада Одборничка група „СОЦИЈАЛИСТИЧКА ПАРТИЈА СРБИЈЕ (СПС), 
ЈЕДИНСТВЕНА СРБИЈА (ЈС)“. поднела је предлог. 

 
Заменица председнице Скупштине је упитала ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес.  
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог Одборничке 

групе „Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)“ за престанак 
дужности и избор члана Комисије за кадровска административна и мандатно-имунитетна 
питања Скупштине Града Новог Сада. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила наведени предлог и донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ И ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА 
АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА СКУПШТИНЕ 

ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 022-1/2023-205-I 
022-1/2023-206-I 
022-1/2023-207-I 
022-1/2023-208-I 
022-1/2023-209-I 
022-1/2023-210-I 
022-1/2023-211-I 
022-1/2023-212-I 
022-1/2023-213-I 

022-1/2023-214-I 
022-1/2023-215-I 
022-1/2023-216-I 
022-1/2023-217-I 
022-1/2023-218-I 
022-1/2023-219-I 
022-1/2023-220-I 
022-1/2023-221-I 
022-1/2023-222-I 

61. тачка дневног реда 
ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

− Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца (Бојана 
Вагић) 

− Предлог решења о престанку дужности члана Комисије за решавање 
притужби на рад Комуналне полиције 

− Предлог решења о именовању члана Комисије за решавање притужби на 
рад Комуналне полиције 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Основне школе „Иван Гундулић“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора 
Гимназије „Лаза Костић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Школе за дизајн 
„Богдан Шупут“, Нови Сад 
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− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Школе за дизајн 
„Богдан Шупут“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора 
Основне школе „Људовит Штур“, Кисач  

− Предлог решења о разрешењу два члана Школског одбора 
Пољопривредне школе са домом ученика, Футог 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Пољопривредне 
школе са домом ученика, Футог 

− Предлог решења о разрешењу два члана Школског одбора Техничке 
школе „Павле Савић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Средње 
машинске школе, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Средње 
машинске школе, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању председника и чланова Одбора за 
спровођење Одлуке о постављању скулптуралног дела Захарију Орфелину 
у Новом Саду 

− Предлог решења о именовању председника и чланова Одбора за 
спровођење Одлуке о постављању бисте Сави Вукосављеву у Новом Саду 

− Предлог решења о избору члана Радне групе „Зелена столица“ 
− Предлог решења о престанку дужности и избору члана Савета за праћење 

примене Етичког кодекса 
− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 
 
Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да образложи предлоге Комисије. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

постављењу заменика градског правобраниоца (Бојана Вагић). 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 51 одборник гласао „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПОСТАВЉЕЊУ ЗАМЕНИКА ГРАДСКОГ ПРАВОБРАНИОЦА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

престанку дужности члана Комисије за решавање притужби на рад Комуналне полиције. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА РЕШАВАЊЕ ПРИТУЖБИ 
НА РАД КОМУНАЛНЕ ПОЛИЦИЈЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању члана Комисије за решавање притужби на рад Комуналне полиције. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 52 одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА РЕШАВАЊЕ ПРИТУЖБИ НА РАД 

КОМУНАЛНЕ ПОЛИЦИЈЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне школе „Иван Гундулић“, 
Нови Сад. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 52 одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 
ШКОЛЕ „ИВАН ГУНДУЛИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу и именовању члана Школског одбора Гимназије „Лаза Костић“, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 52 одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ГИМНАЗИЈЕ 
„ЛАЗА КОСТИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу члана Школског одбора Школе за дизајн „Богдан Шупут“, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 51 одборник гласао „за“, да је два одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ШКОЛЕ ЗА ДИЗАЈН  
„БОГДАН ШУПУТ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању члана Школског одбора Школе за дизајн „Богдан Шупут“, Нови Сад. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 52 одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ШКОЛЕ ЗА ДИЗАЈН  
„БОГДАН ШУПУТ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу и именовању члана Школског одбора Основне школе „Људовит Штур“, 
Кисач. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 52 одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 
ШКОЛЕ „ЉУДОВИТ ШТУР“, КИСАЧ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу два члана Школског одбора Пољопривредне школе са домом ученика, Футог. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 53 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ДВА ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ПОЉОПРИВРЕДНЕ 
ШКОЛЕ СА ДОМОМ УЧЕНИКА, ФУТОГ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
именовању члана Школског одбора Пољопривредне школе са домом ученика, Футог. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 53 одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ПОЉОПРИВРЕДНЕ ШКОЛЕ СА 
ДОМОМ УЧЕНИКА, ФУТОГ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу два члана Школског одбора Техничке школе „Павле Савић“, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 54 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ДВА ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ТЕХНИЧКЕ ШКОЛЕ 
„ПАВЛЕ САВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу три члана Школског одбора Средње машинске школе, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 53 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА СРЕДЊЕ МАШИНСКЕ 
ШКОЛЕ, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању три члана Школског одбора Средње машинске школе, Нови Сад. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 53 одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА СРЕДЊЕ МАШИНСКЕ 
ШКОЛЕ, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању председника и чланова Одбора за спровођење Одлуке о постављању 
скулптуралног дела Захарију Орфелину у Новом Саду. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 53 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА ОДБОРА ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 
ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ СКУЛПТУРАЛНОГ ДЕЛА ЗАХАРИЈУ ОРФЕЛИНУ 

У НОВОМ САДУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању председника и чланова Одбора за спровођење Одлуке о постављању бисте 
Сави Вукосављеву у Новом Саду. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 51 одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА ОДБОРА ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 
ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ БИСТЕ САВИ ВУКОСАВЉЕВУ У НОВОМ САДУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

избору члана Радне групе „Зелена столица“. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 53 одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ЧЛАНА РАДНЕ ГРУПЕ „ЗЕЛЕНА СТОЛИЦА“ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

престанку дужности и избору члана Савета за праћење примене Етичког кодекса. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 53 одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ И ИЗБОРУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА ПРАЋЕЊЕ 
ПРИМЕНЕ ЕТИЧКОГ КОДЕКСА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 52 одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Пошто је завршен рад по утврђеном дневном реду, заменица председнице 
Скупштине је упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко 
питање. 

 
 
Пошто нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко 

питање, заменица председнице Скупштине је закључила XLV седницу Скупштине Града 
Новог Сада у 12.45 часова. 
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